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Nr AO.0002.00002.2023 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXXII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 31 stycznia 2023 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:17 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński  

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXXII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 14 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad  2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

 Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z LXVIII, LXIX, LXX sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych        

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

a) w sprawie przyjęcia na rok 2023 planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Kleczew; 

b) w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu; 

c) w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu przyznawania 

środków w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i placówek, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kleczew; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole   

i w domu” na lata 2019-2023; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad odstąpienia od zwrotu wydatków     

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania; 

h) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew; 

i) w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej        

w Kleczewie; 

j) w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury - Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Kleczewie - w jedną samorządową instytucję kultury 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy i Miasta Kleczew; 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

 9.  Wolne wnioski.  

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z LXVIII, LXIX, LXX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z  LXVIII, 

LXIX, LXX sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki 

mailowe w celu zapoznania, w związku z powyższym zaproponował przeprowadzenie 

głosowania w sprawie ich przyjęcia. 

https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse1
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse2
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse3
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse4
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse5
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse5
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse6
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse7
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse7
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse8
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse22
https://kleczew.esesja.pl/posiedzenie/dbaf8e86-9afd-4#collapse23
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXVIII sesji: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXIX sesji: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXX sesji: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 13 grudnia 2022 r. do 20 stycznia 2023 r. 

przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. Powyższa informacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji w sprawie 

zagospodarowania placu rekreacyjnego w Kleczewie zapytał czy podpisanie aneksu wiązało 

się z dodatkowymi opłatami? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że nie wiązało się to z kosztami 

dla żadnej ze stron, a przedłużenie terminu umożliwi wykonawcy realizację tej części zadań, 

które uzależnione są od pogody.  

Następnie, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Michalak w nawiązaniu do 

dzierżawy nieruchomości przeznaczonych pod OZE zapytał,  jak będzie wyglądała współpraca 

Gminy Kleczew z  firmami, które zgłosiły się do złożenia oferty?  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że Gmina Kleczew będzie dzierżawić 

tereny pod OZE tylko jednej firmie, tej która zaproponuje najlepsze warunki. Firmy te mają    

56 dni na złożenie oferty.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji                     

o ogłoszeniu dwóch konkursów na stanowiska urzędnicze GiM w Kleczewie: ds. infrastruktury 

drogowej oraz ds. budżetu i finansów zapytał czy osoby te będą pracowały na zasadzie 

zastępstwa czy zostaną utworzone dodatkowe stanowiska pracy? I czy oferta zatrudnienia 

informatyka jest dalej aktualna?  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski poinformował, że na tą chwilę gminę obsługuje 

firma zewnętrzna i współpraca z nią przebiega bardzo sprawnie. Następnie dodał, że jeżeli 

chodzi o konkursy to w jednym przypadku osoba odeszła już na emeryturę, a w drugim nowy 

pracownik będzie wzmacniał wydział księgowości spowodowany absencją chorobową 

pracownika w tym referacie. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7. Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Ad 8a) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia na rok 2023 planu dofinansowania 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Kleczew. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/536/2023 w sprawie  przyjęcia na rok 2023 planu 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Kleczew: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  
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BRAK GŁOSU: 1 (D. Woźniak)- w związku z art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 

radna nie brała udziału w głosowaniu 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8b) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały  w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/537/2023 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8c) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków    

i sposobu przyznawania środków w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół                     

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/538/2023 w sprawie  określenia rodzajów 

świadczeń oraz warunków i sposobu przyznawania środków w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli szkół i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kleczew: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 1 (D. Woźniak) - w związku z art. 25 a ustawy o samorządzie gminnym, 

radna nie brała udziału w głosowaniu 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8d) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Agnieszka Ślebioda przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej w sprawie podwyższenia kryterium 
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dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

”Posiłek w szkole  i w domu” na lata 2019-2023. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/539/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego 

rządowego programu ”Posiłek w szkole  i w domu” na lata 2019-2023: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8e) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Elżbieta Agnieszka Ślebioda przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej w sprawie określenia zasad odstąpienia od 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego            

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i  w domu" na lata 2019 – 2023. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik 

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/540/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia zasad odstąpienia od zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8f) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu.  
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Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Następnie poinformowała, że                 

w 2022 r. z konsultacji psychologa skorzystało 19 rodzin z gminy Kleczew, które uczestniczyły 

w 46 spotkaniach.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak zapytał czy z pomocy psychologa  

może skorzystać każdy mieszkaniec, czy tylko osoby, które kierowane są przez Miejsko-

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kleczewie? 

Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda odpowiedziała, że każda osoba, po 

wcześniejszym zapisaniu się.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/541/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Konińskiemu: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8g) Kierownik M-GOPS w Kleczewie Agnieszka Ślebioda przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały zmieniającej w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik 

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/542/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński ogłosił przerwę w obradach 

o godz. 14:46, następnie obrady wznowiono o godz. 14:52. 
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Ad 8h) Radna Halina Maciejewska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał powyższy projekt uchwały, 

następnie zaproponował jego przegłosowanie.  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/543/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8i) Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński odczytał treść projektu uchwały, 

w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

następnie zaproponował jego przegłosowanie.  

Uwag nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/544/2023 w sprawie zatwierdzenia rocznych 

planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej W Kleczewie: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8j) Podinspektor ds. organizacyjnych Ewa Brorzyńska przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-

-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                       

w Kleczewie - w jedną samorządową instytucję kultury. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu. 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Tak, chciałbym Szanowni Państwo jeszcze 

kilka słów dopowiedzieć, żeby nie było żadnych wątpliwości. Od września do grudnia 2022 roku 

w gminie miało miejsce tak zwane wartościowanie stanowisk pracy, miało to miejsce                     

w urzędzie, jak również w Centrum Usług Wspólnych. Badaliśmy między innymi obciążenie 

pracowników, ich stanowisk pracy pracą, jak również zakresy czynności. No i teraz w oparciu 

o raporty, jakie otrzymaliśmy, dostosowujemy te zakresy czynności, bo się okazało, że niektórzy 

z pracowników mają niedociążone stanowiska, czyli, że mogliby wykonywać więcej czynności, 

inni z kolei według tego badania okazało się, że mają trochę za dużo. I to Drodzy Państwo było 

dla mnie taką inspiracją do przyjrzenia się również innym jednostkom. I zasugerowało 

połączenie właśnie dwóch jednostek, czyli Biblioteki i Centrum Kultury. Drodzy Państwo, tak 
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to robią inne gminy, bo nie jesteśmy pierwszą gminą, która na to wpadła. Inne gminy również 

to robią, aby usprawniać funkcjonowanie tych jednostek, niektórzy idą jeszcze dalej, czyli łączą 

to na przykład z Ośrodkiem Sportu i Rekreacji, natomiast  doszedłem do wniosku, że my aż tak 

daleko nie będziemy wychodzić, dlatego że jednak zakres działania OSIR-u dość diametralnie 

różni się od tego, co robi Biblioteka z Centrum Kultury w Kleczewie. Natomiast te dwie 

jednostki, tak naprawdę wykonują działania tożsame. Pamiętam tutaj komentarz Pani radnej 

na jednej komisji, że czasami  w sumie nie wiadomo, która jednostka powinna za to odpowiadać, 

która jednostka te zadania wykonuje. I Pani radna ma oczywiście rację, bo nawet w urzędzie, 

się to rozmywa i do końca nie wiemy które czynności, czy które działania, jaka jednostka 

powinna realizować, bo one są po prostu tak ze sobą zbieżne. W tej chwili mamy dwie jednostki 

zarządzane przez dwie różne osoby, co powoduje pierwszy kłopot - nieskoordynowane 

działania. Po pierwsze, każdy ma swój budżet i siłą rzeczy każdy ma też swój pomysł na 

realizację działań, więc dochodziło niestety do sytuacji takich, w których imprezy zamiast się 

uzupełniać  wręcz ze sobą konkurowały. Po połączeniu jednostek, chcielibyśmy utworzyć np. 

Biblioteczne Centrum Kultury i będzie porządek. W tej chwili w Bibliotece pracuje 10 

pracowników, w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury 12, więc Biblioteczne Centrum Kultury 

będzie miało 22 pracowników, co oznacza, że absolutnie nikt nie straci pracy. Ujednolicimy 

jednak obciążenie pracowników w obu instytucjach, dzięki temu, że oni będą w jednej firmie, 

będziemy mogli sprawnie nimi zarządzać, będzie po prostu większa rotacja pracowników i tu 

znów nawiązuję do tego badania, które zostało przeprowadzone w Urzędzie Gminy, czy               

w Centrum Usług Wspólnych. W tej chwili, są takie sytuacje, że w Miejsko Gminnym Ośrodku 

Kultury niektóre osoby mają po kilkadziesiąt godzin nadgodzin w ciągu miesiąca. Rozumiem, 

że jeżeli mamy dożynki, dni Kleczewa, jakieś wyjątkowe sytuacje, to mogłoby się to ewentualnie 

wyjątkowo zadziać, natomiast no wiemy, że ta sytuacja dzieje się znacznie częściej aniżeli przy 

organizacji jakichś dużych imprez, stąd między innymi kolejny argument za tym, aby tego 

połączenia dokonać. Ujednolicimy również kwestie mienia, w tej chwili budynki i sprzęt 

znajdują się w jednej i drugiej instytucji, a czasami trzeba skorzystać z zasobów obu tych 

instytucji, albo potrzebujemy na organizację jakiegoś wydarzenia całego zaplecza,                          

a okazuje się , że jest to niemożliwe do wyegzekwowania, bo inna jednostka w tym samym czasie 

zaplanowała jakieś swoje działanie. Ważnym aspektem, którego nie sposób pominąć jest to, że 

będzie taniej. Będzie jeden dyrektor, ale również to będzie miało konsekwencje za około pół 

roku, czyli jak te jednostki zostaną połączone, bo dzisiaj chciałbym żebyście podjęli Państwo 

uchwałę intencyjną, a to jeszcze nie znaczy, że od jutra mamy już Biblioteczne Centrum Kultury. 

Ta jednostka zostanie połączona za pół roku, bo tyle będzie zajmować procedura i za te pół 

roku też tak się składa, że jeden z pracowników Centrum Usług Wspólnych, który zajmuje się 

księgowością, będzie odchodził na emeryturę. W momencie, kiedy te jednostki zostaną 

połączone, już podjąłem decyzję, aby nikt w to miejsce nie był zatrudniony, co będzie oznaczało 

również dalsze oszczędności kadrowe, bo w tej chwili, jedna osoba księguje to, co robi 

biblioteka, druga osoba jest odpowiedzialna za działania Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury. 

Będzie to oznaczało redukcję w Centrum Usług Wspólnych za około pół roku o jeden etat. Suma 

sumarum, bo powiedziałam o tym, że będzie taniej, oszczędności grubo przekroczą ponad 

100000 zł rocznie. Jeszcze jeden aspekt, Państwo pamiętacie, albo nie pamiętacie, to 

przypomnę, że Biblioteka podjęła takie zobowiązanie, otrzymując dotację, że jej budżet przez 

okres pięciu lat nie będzie mógł się zmniejszyć w stosunku do roku poprzedniego.  Sytuacja       
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w budżecie nam się bardzo skomplikowała, nawet gdyby się okazało, że już nas na to nie stać, 

nie możemy tej dotacji zmniejszyć, dlatego że będziemy musieli wywiązać się z zobowiązania, 

jakie w tym projekcie zostało podjęte. Więc połączenie tych jednostek oczywiście odsuwa od 

nas tą groźbę, dlatego że powstanie taka powiedzmy „super” jednostka z budżetem znacznie 

przekraczającym to, czym obecnie dysponuje biblioteka. Analizowałem długo tą kwestię 

połączenia jednostek i szczerze mówiąc nie znalazłem absolutnie żadnego argumentu, który 

stałby w opozycji do tego, aby te jednostki połączyć. Uważam, że to jest bardzo dobre 

rozwiązanie i serdecznie Państwu rekomenduję do zaopiniowania. Tak, jak powiedziałem, 

dzisiaj Państwo podejmujecie tylko uchwałę intencyjną i tak będziecie musieli jeszcze podjąć 

uchwałę właściwą za około pół roku, natomiast ta uchwała intencyjna, którą dzisiaj byście 

podjęli, da nam legitymację do tego, abyśmy wystąpili do szeregu różnych instytucji o opinie, 

dlatego że tutaj szereg instytucji, łącznie z Panem Ministrem Kultury na końcu muszą się 

wypowiedzieć i dać nam zielone światło, aby można było ten ruch wykonać. Bardzo dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, cyt.: Dziękuję bardzo. Panie 

Burmistrzu, na sali nie ma osoby bardzo mocno zainteresowanej całą tą sytuacją, czyli Pana 

Dyrektora Zbigniewa Dobrzyckiego. Mam pytanie, bo jak rozumiem z tego, co Pan powiedział 

Dyrektorem całości zostanie Pani Dyrektor Biblioteki, tak? Jeżeli dobrze zrozumiałem, a jeżeli 

nie, to ja jestem ciekaw w takim razie, czy Pan Burmistrz rozmawiał z Panem Dyrektorem 

Dobrzyckim i co Pan w jego kwestii może nam powiedzieć?  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Jeżeli chodzi o kwestie personalne to jak 

gdyby nie jest  to przedmiotem naszego spotkania. Ja oczywiście spotkałem się z Panem 

Dyrektorem Dobrzyckim, rozmawiałem również z Panią Dyrektor Siupą, natomiast jak Pan 

słusznie zauważył Pana Dyrektora niestety nie ma dzisiaj na sali, no kwestia może nie chce 

wchodzić w szczegóły dlaczego go dzisiaj nie może być. Natomiast, tak jak powiedziałam, mam 

zaplanowane spotkanie z nim jutro i oczywiście to się dzieje za wiedzą Pana Dyrektora, chyba 

sobie Państwo nie wyobrażacie, żebyśmy taką decyzję podejmowali bez wiedzy Pana 

Dyrektora. Co do kwestii kadrowych, to znaczy nie mógł Pan usłyszeć ode mnie, że to będzie 

Pani Dyrektor Siupa, bo ja nic takiego dzisiaj nie powiedziałem. Natomiast mam przed sobą 

opinię prawną, z której wynika, że Burmistrz będzie mógł to stanowisko obsadzić na dwa 

sposoby. Pierwsze, w momencie, kiedy dojdzie do połączenia tej jednostki, mógłby zostać 

ogłoszony konkurs, ale z drugiej strony Burmistrz ma również możliwość powołania na to 

stanowisko jednej z dwóch osób, czyli jednego z dwójki Dyrektorów, no czyli albo Pani 

Dyrektor Siupy, albo Pana Dyrektora Dobrzyckiego. Oczywiście rozmawiałem z Panem 

Dyrektorem. Pan Dyrektor w taki troszeczkę żartobliwy sposób odniósł się, że jakby o karierze 

bibliotekarza nigdy nie marzył, nie to, że nie jest zainteresowany prowadzeniem, natomiast 

faktycznie nie chciałby prowadzić połączonych jednostek, dlatego że szereg czynności, które 

będzie musiał wykonać, w tej chwili wykraczają poza to, co do tej pory robi. Warto dodać jeden 

aspekt, Minister kładzie bardzo duży nacisk na czytelnictwo. Ogólnie dużo większy nacisk 

kładziony jest na czytelnictwo aniżeli na działalność Centrów Kultury i one są powiedzmy takim 

troszeczkę oczkiem w głowie Ministra. Zresztą zwrócicie Państwo uwagę na możliwość 

pozyskiwania dofinansowań ze źródeł zewnętrznych. Biblioteka ma dużo szersze spektrum 

pozyskiwania środków zewnętrznych, aniżeli Centrum Kultury w Kleczewie, więc w tej chwili 

forsujemy to, aby w nazwie było Biblioteczne Centrum Kultury. Bardzo byśmy nie chcieli 

dopuścić do sytuacji, w której Pan Minister doszedłby do takiego wniosku, że Biblioteka jest        

w jakiś sposób marginalizowana w gminie Kleczew. Absolutnie tak być nie może. Biblioteka 
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jest tym ogniwem, powiedzmy nawet istotniejszym, aniżeli Centrum Kultury w Kleczewie. Tak, 

jak powiedziałem na jutro mam zaplanowane spotkanie z Panem Dyrektorem Dobrzyckim, jak 

również z Panią Dyrektor Siupą, gdzie pewnie zapadną jakieś wiążące decyzje, natomiast na 

chwilę obecną, rozpatrujemy nie kwestie kadrowe, tylko kwestie zasadności połączenia tych  

dwóch instytucji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński, cyt.; Znaczy ja się będę upierał jednak, 

że była sugestia, że to Pani Dyrektor Siupa zostanie Dyrektorem całości, ale jest nagranie, 

można sobie przesłuchać i wrócić do tego fragmentu wystąpienia Pana Burmistrza.  

Następnie, Wiceprzewodniczący Dariusz Michalak zwrócił się z pytaniem do Dyrektor MGBP 

w Kleczewie, jak pracownicy biblioteki zapatrują się na to, że będą wykonywali inne zadania 

związane z działalnością Domu Kultury? 

Dyrektor MGBP w Kleczewie Magdalena Siupa odpowiedziała,  że pracownicy biblioteki są 

także działaczami kultury. Tworzą młody zespół, który jest odważny i ciekawy świata, więc 

nowe wyzwania nie powinny stanowić dla nich problemu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/545/2023 w sprawie zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie              

i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie - w jedną samorządową instytucję kultury: 

ZA: 10 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, D. Woźniak) 

PRZECIW: 2 (A. Pawlaczyk, J. Tylman) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 (D. Michalak, M. Trzewiczyński) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8k) Kierownik UGiM Kleczew Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                      

i porządku na terenie Gminy i Miasta Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radny Marian Kapela w nawiązaniu do  powyższego uzasadnienia zapytał czy zostanie 

powołana specjalna komisja do przeprowadzania kontroli?  

Kierownik Stanisław Maciejewski odpowiedział, że 1 stycznia 2023 weszły w życie przepisy 

ustawy o sprecyzowanej kontroli zbiorników bezodpływowych, jak i oczyszczalni 

przyzagrodowych. W tej chwili trwają prace nad pisaniem programu o sposobie 

przeprowadzania tych kontroli.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 
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Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/546/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta Kleczew: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8l) Skarbnik Gminy i Miasta Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do 

uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto wniosła o wprowadzenie trzech 

autopoprawek. Pierwsza związana jest z złożeniem przez MGOPS w Kleczewie korekty planu 

finansowego  na projekt „ Gmina Kleczew stawia na seniorów” i przesunięciem kwoty 651,90 

zł. Druga autopoprawka dotyczy wniosku złożonego przez referat GKO o wprowadzenie 

środków na realizację projektu wyposażenie szkół podstawowych na terenie Gminy Kleczew 

w sprzęt i pomoce dydaktyczne niezbędne do zrealizowania programów edukacyjnych                  

w zakresie ochrony środowiska i przyrody. Jest to kwota 66.250,00 zł. Trzecia autopoprawka 

związana jest z wprowadzeniem do rozdziału administracja publiczna środków w wysokości 

21.000,00 zł na wykonanie ekspertyzy prawnej w przedmiocie oceny zasadności wniosku 

stwierdzenia nadpłaty podatku od nieruchomości za 2017 r.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/547/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2023 r., łącznie z autopoprawkami: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 8m) Skarbnik Gminy i Miasta Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do 

uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Analogicznie do  zmian, które zostały wprowadzone w uchwale budżetowej Gminy Kleczew 

na 2023 r. wraz z autopoprawkami,  zmianie uległ załącznik nr. 1. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 
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Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXXII/548/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

ZA: 14 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 1 (W. Krzywdziński)  

Ad 9.  Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński udzielił głosu Panu 

Andrzejowi Krysztofowiczowi.  

Pan Andrzej Krysztofowicz, cyt.: Dzień dobry Państwu, witam serdecznie wszystkich. Ja mam 

kilka pytań do Pana Burmistrza. Pół roku po sesji obiecał mi, że zajmie się sprawą przetargu, 

której firma nie powinna wygrać, sfałszowała wszystkie podpisy złożone na ofercie wraz ze 

wszystkimi załącznikami. Chciałem się zapytać, co Pan Burmistrz w tej sprawie zrobił? Obiecał 

mi, że tą stroną się zajmie. Druga sprawa, podam taki króciutki przykład. Sokół Kleczew jedzie 

do Gdańska, autobusem, nagle w Strzelnie staje inspekcja. Okazuje się, że kierowca firmy, nie 

powiem w tej chwili jakiej firmy, ma inną kartę włożoną do tachografu, nie swoją, jedzie na 

obcej karcie. Pan się zajmuje Sokołem, tak? Sokół jest podwładny pod Pana. Zatrzymuje 

inspekcja, po czym karty wszystkie przycina na 3 miesiące, zabiera prawo jazdy kierowcy, 

którego była włożona karta i kierowcy, który jechał, czyli w tym momencie kierowca ma 

zabrane prawo jazdy na 3 miesiące, po czym czeka godzinę, półtorej aż inspekcja odjedzie            

i jedzie bez karty, bez prawa jazdy do Gdańska na mecz. Bardzo bym chciał, żeby się Pan tą 

sprawą zajął, bo tak być nie może. To już przekracza ludzkie pojęcie co tu się wyrabia w tej 

gminie. I trzecia sprawa, jak wiecie, wożę osoby niepełnosprawne tu w Kleczewie i okazało się, 

że z dnia na dzień są kilometry spisywane przez opiekunkę i z dnia na dzień kilometry są 

obcinane, bez mojej wiedzy, Okazuje się, że listy są robione przez Panią Dyrektor. Dostaję listy 

o zmniejszeniu kilometrów. Pytam się, gdzie jest informacja komputerowa, że te osoby nie jadą? 

Wcześniej, przed wyjazdem. Takich informacji zero. Jeśli chodzi o Kleczew do Konina wożenie, 

zero informacji. Nie wiem, firma poprzedni rok jeździła inna, kilometry wszystkie były brane 

zgodnie ze specyfikacją. Jeździła na podstawie wygranego przetargu. Ja 1/3 mam w tej chwili 

obcinane kilometry, mi się nie opłaca to, w związku z tym, będę musiał z tego zrezygnować. Czy 

to jest nasilenie na moją firmę, zlecone przez Pana? Chciałbym to wiedzieć.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski zaproponował, aby Pani Dyrektor CUW 

Elżbieta Raźna odniosła się do aspektów merytorycznych. 

Dyrektor CUW Elżbieta Raźna, cyt.: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 

Może zacznę od sprawy przewozów w ubiegłym roku. Ja się nie zgadzam z tym, co Pan 

Krysztofowicz mówi, ponieważ mam przed sobą wykaz faktycznie przejechanych kilometrów            

za każdy dzień całego ubiegłego roku szkolnego i nieprawdą jest, że Pan Waleriańczyk, który 

wtedy akurat obsługiwał Konin, bo Strzelno obsługiwała Pani Tupalska, że każdego dnia miał 

ilość kilometrów zgodną ze specyfikacją. Jeżeli chodzi o Konin to przewidywana ilość 

kilometrów wynosiła 180. Nieprawdą jest, że na wykazie faktycznie przejechanych kiedykolwiek 

jest 180 km. Dodam jeszcze, że w momencie kiedy z Panem Waleriańczykiem podpisaliśmy 
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umowę jedno dziecko zrezygnowało, już po podpisaniu umowy i tak naprawdę trasa się już po 

podpisaniu umowy skróciła. Mało tego, każdego dnia jest taka możliwość, że jedno dziecko 

może na przykład nie jechać, bo jest chore, czy jeszcze są różne inne przypadki   i wtedy ta ilość 

kilometrów niestety się zmniejsza. Ja sama w momencie, kiedy Pan Krysztofowicz mi zarzucił, 

że tak było, myślałam, że może gdzieś coś przegapiłam, przeoczyłam co jest nieprawdą, 

ponieważ te kilometry są różne. Mam tu na przykład czerwiec 174, 174, 174, 176, 174, 173         

i tak dalej, i tak dalej, nawet 120. To jest akurat jeden z miesięcy, inny miesiąc też 163, 176,     

w zależności od tego, którego dnia. Były też takie dni, że dowóz całkowicie nie jechał, bo na 

przykład dzieci po prostu nie jechały. Jeżeli chodzi o Konin, to rzeczywiście przyznam Panu 

rację, ale co innego Pan mi napisał w piśmie, które wczoraj otrzymałam od Pana. Natomiast 

dzisiaj, Pan mi inaczej to wyjaśnił, że nie jest Pan informowany. Ja otrzymuję wykaz, ja sobie 

nie wpisuję. Wykaz podpisywany jest akurat w tym wypadku przez Pana kierowcę również, czyli 

kierowca  przedkłada również Panu zanim, my tylko sobie udogodniliśmy w ten sposób, że 

opiekunka na przykład daje, chociaż ostatnio było tak, że to Pan mi przyniósł wykaz, już 

podpisany przez Pana, więc Pan tą ilość kilometrów zatwierdził. Jeżeli Pan się nie zgadza 

danego dnia, ma Pan prawo mi to powiedzieć. Druga prawda jest taka, że z rodzicami tych 

dzieci jest też nieraz trudno, bo są sytuacje takie, że na przykład rano dopiero rodzic wie, że 

dziecko nie idzie do szkoły. Sami Państwo jesteście albo byliście rodzicami, wiecie że 

niejednokrotnie dopiero rano się okazuje, przed pójściem do szkoły, że dziecko nie idzie. Więc 

tutaj chylę czoła i obiecuję Panu, że skontroluję to jeszcze raz i będę ściśle tego przestrzegać, 

żeby jeżeli chodzi o Konin, bo tak, jak Pan powiedział, jeżeli chodzi o Strzelno, to tam nie ma 

problemu, tam jest tylko dwójka dzieci, więc jest łatwiej. Natomiast tutaj ta rotacja jest większa. 

Czy ta odpowiedź Panu wystarczy? Natomiast nigdy  nie zgodzę się z tym, że ja w jakikolwiek 

sposób zaniżam Panu ilość kilometrów.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Szanowny Panie Krysztofowicz. Na 

początku z przykrością muszę przyznać, że jestem tylko skromnym Burmistrzem, a nie 

właścicielem klubu piłkarskiego, więc nie mogę zarządzać Sokołem Kleczew, to nie jest drużyna 

należąca do gminy Kleczew. Dzięki uprzejmości tutaj zasiadających radnych, gmina Kleczew 

co roku przeznacza tylko dotacje na funkcjonowanie klubu, a oni taki wtedy preliminarz 

przedstawiają, na co te pieniądze wydadzą, na szkolenia dzieciaków albo na obsługę piłki 

seniorskiej. Ja nie wiem, jakiego koloru autobusy oni wynajmują, nie wiem kto ich wozi, a już 

tym bardziej nie wiem o czym rozmawiają, co się dzieje po drodze. Natomiast jeżeli zatrzymała 

kogoś Inspekcja Transportu Drogowego po drodze i się okazało, że ten ktoś miał jakieś 

nieprawidłowości, to bardzo dobrze, że mu zabrali prawo jazdy na trzy miesiące. Ja bardzo 

chwalę sobie tego typu działania i skuteczność służb, bo zależy nam na tym, aby na drogach 

było bezpieczniej. Pozdrowienia dla kleczewskich policjantów, wczoraj miałem okazję dmuchać 

w alkomat. Nie ma świętszych i bardziej świętych, Drodzy Państwo, wszystkich kontrolujemy     

i bardzo się cieszę, że również nasi piłkarze jadąc na mecz mogą liczyć na fachowe działanie 

służb i dzięki temu będą bezpieczni. Jeżeli chodzi o sfałszowane podpisy, bo Pan tutaj mówi, że 

był faktycznie czas temu na sesji, wtedy jak Pan mi to powiedział, to mi się włosy na plecach 

najeżyły. Leży przed Panem mikrofon, bo żeby wszyscy mieli równy dostęp do wiedzy, niech 

Pan proszę powie w oparciu o co Pan twierdzi, bo ja już teraz znam historię, że te podpisy były 

sfałszowane? Niech Pan powie, jak Pan do tego doszedł.  

Pan Andrzej Krysztofowicz, cyt.: Przede wszystkim, doszedłem do tego, że jest podpis złożony 

nazwiskiem Waleriańczyk, ale nie jego charakterem, bo znam jego charakter, ponad 30 lat mam 

firmę, razem jeździmy na przetargi, znam jego podpisy, wszystko. Ja w związku z tym do 
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prokuratury złożyć tego nie mogę, bo nie jestem stroną w sprawie. Gmina powinna złożyć w tej 

sytuacji do prokuratury doniesienie o popełnieniu przestępstwa. Nie wiem, czy Pan próbuje to 

jakoś na przeczekanie wziąć, czy w jakiś sposób to Pan chce zrobić, ale ja tego nie odpuszczę 

na pewno, bo nie może być tak, że jest załączników 5 czy 6, do tego jest oferta i jest fałszowany 

podpis. Za to grozi 5 lat i bez względu na to, czy to będzie prezes, czy to będzie właściciel, on 

ponosi konsekwencje tego.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Bardzo dziękujemy za to pouczenie. Mam 

takie pytanie następne do Pana, ponieważ po tej historii, o której Pan powiedział na tej 

poprzedniej sesji, ja niezwłocznie udałem się do organów ścigania, celem wyjaśnienia tej 

sprawy. I Drodzy Państwo, żebyście mieli jasność Pan  Krysztofowicz, wziął dwa dokumenty    

z roku 2020 i bodajże 2014 i stwierdził, że te podpisy się różnią od siebie i na tej podstawie 

wysnuł wniosek, że podpis został sfałszowany, prawda? W każdym razie Pan porównał podpisy 

z 2020 roku, z podpisem sprzed kilku lat. Ja się bardzo boję tego, że za moment będę miał 

podobną sprawę, bo jakieś 3 tygodnie temu zmieniłem swoją parafkę. Tamta mi za dużo czasu 

zajmowała i teraz się podpisuję zupełnie inną parafką więc mam nadzieję, że nikt nie stwierdzi, 

że Burmistrz przez 3 albo 4 lata fałszował dokumenty. Powiem więcej, poszedłem na komisariat 

i zapytałem o co chodzi z tą kwestią. Panie Waleriańczyk z tego, co wiem, to Pan odpowiedź 

pisemną dostał w tej sprawie. No przecież nie z policji oczywiście, skoro zgłasza Pan sprawę 

do gminy, no to dostaje Pan informację z Centrum Usług Wspólnych. Czy pamięta Pan treść 

pisma z 4 stycznia 2022 roku? Pamięta pan to pismo, które Pan wtedy otrzymał? Drodzy 

Państwo to jest dokładnie to pismo, które trzymam w ręku. No więc dostał Pan odpowiedź w tej 

sprawie, co więcej tutaj ma Pan elaborat prawnika, z którego wynika, że to że się Panu zdaje, 

że ktoś popełnił przestępstwo, to wcale nie znaczy, że to przestępstwo zostało popełnione. 

Drodzy Państwo policjanci poprosili właściciela firmy o to, aby zweryfikował rzetelność, może 

autentyczność podpisu i właściciel potwierdził: „tak to jest mój podpis, a że się podpisałem ciut 

inaczej niż 6 lat temu”, no to Drodzy Państwo, ja też się podpisuję inaczej.  

Pan Andrzej Krysztofowicz, cyt.: Burmistrzu niech Pan nie przesadza w tym momencie, nie        

6 lat temu, bo wszystkie dokumenty były z 21 roku i 20 roku, nie z 14 roku.. Niech Pan nie 

przesadza. To tak samo Pan przesadza, proszę Pana, jak z firmą, z którą znowu Pan podpisał 

umowę, z firmą Euromatpol, trzy wyroki, właściciel firmy, teraz prezes dostał wyrok, no jak to 

może być prawdopodobne, że przewozi ludzi do Konina? No jak? Pan z nimi podpisał umowę. 

No to wychodzi na to, że Pan współpracuje z kryminalistami w tym momencie, podpisuje Pan 

umowy. No tak to wynika.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: Panie Krysztofowicz, troszeczkę się 

martwię, ale nie jak gdyby kwestią praworządności w urzędzie, inne rzeczy mi teraz  po głowie 

chodzą, naprawdę jestem trochę zmartwiony, zwłaszcza, że to nie jest jak gdyby pierwsze tego 

typu Pana wystąpienie. Pamiętam właśnie ostatnie, kiedy Pan zarzucał nam te sfałszowane 

podpisy, to brzmiało bardzo poważnie, a okazało się , że służby nie dopatrzyły się popełnienia 

przestępstwa, no to ja nie będę prokuratorem i sędzią, bo Panu się wydaje, że ktoś sfałszował 

podpisy. Mam informacje od służb mundurowych, które nie doszukały się znamion 

przestępstwa. Mówiłem o tym, że to nie jest Pana pierwsze wystąpienie. Pamiętam jak tutaj 

zrobił Pan ostatnio awanturę, bo konkurencyjna firma, z którą przykro mi bardzo wtedy 

przegrał Pan przetarg, parkuje autobusem na zatokach autobusowych. Jaka tu była awantura. 

Udzieliliśmy Panu odpowiedzi, że zgodnie z naszą wiedzą, tam można parkować autobusy, czuł 

Pan jednak niedosyt i pojawił się Pan na debacie o bezpieczeństwie w Kleczewie, 

organizowanej w zeszłym roku. Ja pamiętam to wystąpienie, bo podziwiam Pana za odwagę, 
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wie pan, bo mamy tam Naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego w osobie Podinspektora Jacka 

Kudlińskiego, czyli człowieka, który przepisy o ruchu drogowym ma w małym paluszku i Pan 

również zarzuca tą kwestię, po czym Pan Podinspektor Panu odpowiada, że zatoka autobusowa 

jest właśnie po to, żeby autobusy tam parkowały.  A pamięta Pan, co mu Pan wtedy powiedział? 

„Skoro tak Pan uważa”. No nie może Pan deprecjonować wiedzy człowieka, który zawodowo 

się tym zajmuje, dlatego, tak jak powiedziałem, jestem zmartwiony, ale bynajmniej nie stanem 

praworządności na terenie gminy Kleczew. Dziękuję  

Pan Andrzej Krysztofowicz, cyt.: To Panu powiem, Panie Burmistrzu, że od dziś moje autokary 

będą parkowały cały czas tu na przystanku, bo mogą. Całe dnie i noce będą parkowały, także 

Panu to gwarantuję, żeby Pan nie miał pretensji, jeżeli Pan tak twierdzi, takie przepisy Pan zna 

z panem Kudlińskim oczywiście, bo przystanek autobusowy to jest przystanek, sam się nazywa 

przystanek, to nie jest parking, proszę Pana. 

Radny Jacek Tylman ponowił wniosek o ustawienie znaku „Ustąp pierwszeństwa przejazdu” 

na drodze gminnej na skrzyżowaniu z drogą powiatową w miejscowości Koziegłowy, koło 

Szkoły Podstawowej.  

Sołtys Roman Roszak, w imieniu swoim i innych sołtysów podziękował Radnej Powiatu 

Konińskiego Pani Elżbiecie Raźnej za pomoc w realizacji wniosków składanych przez sołtysów 

do Powiatu.  

Elżbieta Raźna podziękowała za uznanie zaznaczając, że jest Radną po to właśnie, aby pomagać 

mieszkańcom i sołtysom. Następnie odniosła się do  sprawy przepustu w Złotkowie tłumacząc, 

że obecnie trwają rozmowy wyjaśniające w czyim zakresie stoi naprawa tego przepustu- Gminy 

czy Powiatu. 

Sołtys Roman Roszak w imieniu swoim i mieszkańców  podziękował Radnemu Adamowi 

Chorbińskiemu za pomoc w otwarciu nowego punktu pocztowego na ulicy Szkolnej 15               

w Budzisławiu Kościelnym.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński udzielił głosu Radnemu 

Andrzejowi Pawlaczykowi.  

Radny Andrzej Pawlaczyk poprosił o włączenie  pendriva i wyświetleniu znajdujących się tam 

zdjęć. W nawiązaniu do wyświetlonych fotografii zapytał, co dalej ze salą w Janowie? Co 

będzie z tym obiektem robione? Czy zostały już podjęte jakiekolwiek decyzje związane z tym 

tematem? 

Burmistrz GiM w Kleczewie Mariusz Musiałowski odpowiedział, że na tą chwile żadne 

wiążące decyzje nie zostały podjęte. 

Radny Andrzej Pawlaczyk zapytał co dalej z gminnym  budynkiem w Nieborzynie, który ulega 

dużej ruinie? Jakie kroki zostały podjęte? 

Kierownik Stanisław Maciejewski odpowiedział, że połowa tego obiektu zamieszkiwana jest 

przez rodzinę.  Konserwator nie wyraził jednak  zgody na sprzedaż tego obiektu komukolwiek. 

W jego opinii obiekt jest pofolwarczny a lokator nie jest zainteresowany wyprowadzką. 

Radny Andrzej Pawlaczyk w nawiązaniu do wyświetlonych kolejnych zdjęć, zapytał co                 

z budynkiem na ulicy Leśnej, który w połowie należał do Gminy, a druga połowa została 

później zakupiona? Na jakim etapie są rozważania co dalej? 
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Burmistrz GiM w Kleczewie Mariusz Musiałowski, cyt.: I teraz najprawdopodobniej go 

sprzedamy, bo mieliśmy bardzo duży kłopot z kwestią własności. To znaczy połową 

zawiadywała gmina, a druga należała do prywatnego właściciela. Więc po pierwsze, żeby 

uregulować kwestie własności, odkupiliśmy tą część udziału, natomiast w mojej ocenie i patrz 

punkt pierwszy, to jest tylko mol na głowie. Ja bardzo chętnie bym się go pozbył, a pieniądze ze 

sprzedaży tej nieruchomości przeznaczył na jakieś inne cele. Nie ma dzisiaj niestety Pani 

Kierownik, szkoda, że Pan nie uprzedził, że będziemy dzisiaj oglądać tego typu obiekty, bo jeżeli 

pan chce odpowiedzi, no to byśmy się mieli okazję przygotować. Natomiast no wie Pan, wyciąga 

Pan temat , o którym nie rozmawialiśmy w ostatnim czasie i oczekuje odpowiedzi. Jeżeli quiz 

no to nie ze mną, bo ja tam bardziej tak merytorycznie, profesjonalnie wolę pogadać niż               

w quizach brać udział, więc jeżeli są pytania, to mówię, najlepiej zadać je do referatu. 

Przygotujemy się, wszystkie dokumenty będą na stole i możemy sobie tutaj na sesję o tym 

dyskutować. No bo jeżeli Pan oczywiście lubi obecność kamer, bo urząd jest czynny nie tylko 

wtedy kiedy jest sesja i my bardzo chętnie na pytania odpowiemy Panu o każdej porze dnia,     

w godzinach pracy urzędu.  

Radny Andrzej Pawlaczyk, cyt.: Poproszę następny folder. No i to chyba wszyscy wiedzą, co to 

jest. Można to nazwać w tej chwili dzikim wysypiskiem, bo inaczej tego nie można nazwać. 

Green Energia i pozostałości po Green Energii. Na jakim etapie w tej chwili jest próba 

usunięcia tych nieczystości? Pytam dlatego, bo na jednej z sesji ja kiedyś prosiłem, żeby co 

jakiś czas nas informować na temat Green Energii i w pracy Burmistrza nigdy teraz, przez jakiś 

rok nie otrzymaliśmy takiej informacji. Dziękuję.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Jeżeli chodzi o Green Energię, no to nie 

ma prób usunięcia tych śmieci, dlatego że przynajmniej póki co, to nie zmartwienie gminy 

Kleczew. Ja nie będę wychodził przez szereg i proponował właścicielowi tych gruntów;” to 

możemy wydamy kilkanaście milionów i posprzątamy za ciebie”. W tej chwili to jest 

zmartwienie inwestora, który jest właścicielem gruntu i z tego, co mi wiadomo, trwają prace 

nad tym, żeby sobie z tym poradzili. Zresztą Pan mam nadzieję, że pamięta-mieliście spotkanie 

z inwestorem, który chciał budować zakład termicznego przekształcania odpadów właśnie na 

tej działce. No więc kiedy ten zakład by powstał, no to automatycznie problem odpadów by się 

rozwiązał. Natomiast, tak jak powiedziałem, my nie jesteśmy na żadnym etapie próby usunięcia 

tych śmieci, bo to nie są nasze śmieci.  

Radny Andrzej Pawlaczyk nawiązując do wyświetlonych zdjęć przedstawiających drogę Piaski 

w Kleczewie zapytał czy został zrobiony do niej projekt,  a jeżeli nie, to jaki jest powód, że 

tego projektu nie dokończono? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że jeżeli chodzi o ulicę Piaski, 

projekt miał być do końca roku. Do realizacji tej inwestycji Gmina przystąpi w momencie, 

kiedy otrzyma dofinansowanie. Następnie poprosił Radnego Andrzeja Pawlaczyka, aby po 

swoim dzisiejszym wystąpieniu, ułożył te inwestycje według hierarchii, od tych, które są 

najpilniejsze , do tych które w jego ocenie są najmniej pilne o on, jako Burmistrz obiecuje się 

do nich ustosunkowywać i odnosić w miarę możliwości. 

Radny Andrzej Pawlaczyk, cyt.:  Panie Burmistrzu, Pan w chwili jest tu osobą gospodarzem, 

który dba o gminę. A my jako Radni jesteśmy osobami, którzy winniśmy pomagać i wskazać. Ja 

Panu wskazałem, a Pan powinien wiedzieć, co w tej chwili jest zasadne w remoncie, czy 

ewentualnie w sprawach naprawy. Jeżeli Pan chce wiedzieć, to najpierw potrzebne jest to, aby 



18 
 

ludzie nie chodzili po błocie. Tam rośnie nowe społeczeństwo, młodych dzieci, które chodzą do 

szkoły. Ma Pan odpowiedź jasną na temat ułożenia tematu. Dziękuję.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski, cyt.: Ja też tak uważam, że inwestycje drogowe, 

akurat inwestycja w budowę ulicy Piaski jest jednym z ważniejszych aspektów, jakie zostały do 

wykonania w tej kadencji. Mam nadzieję, że uda się to zrobić, dlatego robimy już projekt. Czy 

on już jest tam prawie gotowy, a nie zajmujemy się, na przykład, pustostanem w Janowie,              

z którego, jak Pan dobrze wie, nikt w tej chwili nie korzysta. Więc ja też staram się mieć pewną 

hierarchię wartości, wykonywać te inwestycje, które przysłużą się do możliwie największej 

liczbie mieszkańców.  

Radny Andrzej Pawlaczyk w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi Burmistrza, zapytał co 

dalej z pustostanem w Janowie zrobić? Czy jest na to jakiś pomysł? 

Radny Jacek Tylman odpowiedział, że budynek byłej sali w Janowie, miał być przeznaczony 

na mieszkania socjalne i że warto do tego tematu wrócić.  

Kierownik Stanisław Maciejewski podziękował wszystkim za współpracę. Poprosił Szanowną 

Radę, aby wyraziła zgodę, aby na kolejnej sesji w formie prezentacji zewnętrzna firma 

przedstawiła założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną, paliwa gazowe dla 

gminy Kleczew na lata 2023-2038 na co Rada przystała. 

Ad 10. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za udział i zamknął obrady LXXII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie. 

 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                                Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 



19 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



20 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


